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Inlämnade interpellationer till 
kommunfullmäktige 8-9 november 2021  

Förslag till beslut 
Kommunfullmäktige beslutar 

1. att Interpellation om sexuella övergrepp inom kommunens idrotts-och 
fritidsverksamhet från Linnea Alm (SD) inte får ställas, samt 

2. att övriga inlämnade interpellationer får ställas och besvaras vid 
kommunfullmäktiges kommande sammanträde den 13 december 2021. 

Ärendet 
Kommunfullmäktiges ordförande har gått igenom de inlämnade interpellationerna 
och lämnar här sin motivering. 

Linnea Alms (SD) interpellation om sexuella övergrepp inom kommunens idrotts- och 
fritidsverksamhet får inte ställas. Interpellanten uppger att det varit fråga om 
övergrepp begångna av en idrottsledare som varit aktiv i olika idrottsföreningar i 
Uppsala kommun. Det framgår inte att föreningarna skulle vara en del av Uppsala 
kommun. Ärenden som rör enskilda individer som är aktiva i idrottsföreningar utgör 
inte ärenden som hör till fullmäktiges eller en nämnds handläggning, se Kommunallag 
(5:61, stycke 1). 

Inlämnade interpellationer 

• Interpellation om sexuella övergrepp inom kommunens idrotts-och 
fritidsverksamhet från Linnea Alm (SD) 

• Interpellation angående ungdomsbrott från Anders Sehlin (SD) 
• Interpellation om klimatmålen från Anette Fischer (V). 
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Interpellation om: sexuella övergrepp inom 

kommunens idrotts-och fritidsverksamhet  
 

Den 11 mars 2021 lämnade Linnea Alm och Kent Kumpula, båda SD, in en interpellation om hur 

kommunen arbetar för att motverka sexuella övergrepp inom kommunens idrotts-och 

fritidsverksamhet. Inte långt efter, den 6 april, rapporterade SvT att en man åtalas misstänkt för 

olika typer av sexbrott mot ett 15-tal tonårspojkar i Uppsala. Mannen ska ha fått kontakt med 

pojkarna under tiden han varit aktiv inom olika idrottsföreningar i Uppsala kommun.  

 

Svaret på SD:s interpellationen daterades till den 19 april. Mitt under pågående ärendeprocess för 

interpellationen sker alltså övergrepp inom kommunens idrotts/fritidsverksamhet. Trots detta fick 

SD till svar på sin interpellation att ett bra arbete görs på området med att motverka sexuella 

övergrepp.  

 

I debatten påtalade SD att den så kallade åtgärdstrappan som man använde sig av inom kommunen 

inte verkade vara tillfredsställande, och faktiskt problematisk på flera sätt.  

 

Den 28 oktober 2021 rapporterade SvT återigen om mannens om misstänktes för övergrepp. 

Mannen är nu dömd och enligt domen ska förövaren även ha slutat sitt arbete.  

 

Trots att arbetet ska vara så bra som styret påstod i mars, finns det nu svart på vitt att en man har 

förgripit sig sexuellt på barn.  

 

• Fick mannen i fråga fortsätta sitt arbete med barn efter att misstanke utfärdats om att 

han förgripit sig på barn? 

• Har kommunen vidtagit några ytterligare åtgärder efter händelsen? 

• På vilket säkerställs det att de utsatta barnen får adekvat stöd? 

• Begärdes utdrag från belastningsregistret innan anställningen? 

 

 

Linnea Alm, gruppledare SD Uppsala 

Kent Kumpula, ersättare kommunfullmäktige (SD) och ledamot i idrotts-och fritidsnämnden 

 

 

Tensta 

29 oktober 2021 



 

 
 

 

Interpellation om uppföljning av kommunens 

insatser avseende rån och förnedring av unga 

brottsoffer 

Brottsförebyggande rådet har initierat en studie med start 2020 och med redovisningsår 

2021 angående ”Ungdomsrån – omfattning, utveckling och karaktär.” Enligt BRÅ har 

personrån mot personer under 18 år, enligt anmälningsstatistiken, blivit allt vanligare i 

Sverige och sedan 2015 har antalet anmälningar mer än dubblerats. 
 

Från SVT Uppsala har det framgått att antal personrån mot unga i Uppsala var 21 under 

2015, 60 under 2019 och 43 under pandemiåret 2020. Huruvida det var i kombination med 

misshandel o/e förnedring framgick ej. 

 

Frågan om utsatthet av brott är en fråga där flera instanser och myndigheter har ansvar, där 

kommunen är en av dessa instanser. 

 

Mot ovanstående bakgrund vill jag ställa följande frågor till kommunstyrelsens 

ordförande Erik Pelling: 

 

● Hur arbetar skolan, eller SSPF, med att stötta unga som utsätts för brott? 

● Är styret tillfreds med kommunens arbete med stöd till brottsoffer? 

● Finns det någon strukturerad samverkan med andra större kommuner i dessa 

ärenden?  

 

 

Uppsala den 31 oktober 2021 

 

Anders Sehlin 

Ledamot för Sverigedemokraterna 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 



 

                    Vänsterpartiet 

                         uppsala.vansterpartiet.se 

Interpellation till kommunalråd Rickard Malmström         2021-11-08 

 

Angående Uppsala ska vara klimatneutralt 
2030 och klimatpositivt 2050 

 

Det finns många dokument om och kring Uppsalas miljö och klimatarbete. Det är 

styrdokument med policy, program, färdplan, översiktsplan, kontrakt. Det finns 

dokument om byggande, energi, klimatanpassning, samverkan och strategier. Det 

finns rådgivning och information och det drivs kampanjer. Inget fel i det, ett grundligt 

förarbete och samarbete är bra.  

 

Men trots detta så minskar koldioxidutsläppen med bara 1 % per år när det istället skulle 

behöva minskas med 10 - 15 % per år för att nå målet att bli klimatneutrala 2030.  

Det är 8 år kvar till 2030. Så vad hinner man göra på 8 år. Det är som att kommunen alltför 

länge och ivrigt har författat dokument och sökt utmärkelser istället för att inse realiteter – 

vilket är att växthusgaserna inte minskar i det takt som är nödvändigt. Trots att det är ett 

komplext område så undrar jag om det finns en konkret plan för att nå en minskning med 10 

-15 % inom de närmaste åren.  

 

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande frågor till Rickard Malmström, 

ansvarigt kommunalråd för miljö och klimat:  

 

 

1. Vad kan/bör kommunen prioritera de närmaste åren för att sänka utsläppen av 

växthusgaser med 10 - 15 % inom några år? 

2. Hur kan klimatmålen nås om även bygg – och livsmedelssektorn räknas med? 

3. Hur definierar kommunen klimatneutralt? 

 

 

 

 

Anette Fischer (v)   
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